
GEMEENTERAAD
18 april 2024

AGENDA
PLAATS Raadszaal gemeentehuis Houthulst.
BEGINUUR 20:30 uur

BESLISSINGEN

1. Goedkeuring van het verslag van de vorige zitting.

2. Fluvius ov - algemene vergadering van 05 juni 2024 - goedkeuring van de agenda - vaststelling 
van het mandaat van de vertegenwoordiger en de plaatsvervangend vertegenwoordiger.

3. WVI - algemene vergadering van 12 juni 2024 - goedkeuring van de agenda - vaststellen van 
het mandaat van de vertegenwoordiger en de plaatsvervangend vertegenwoordiger.

4. Zefier cvba - algemene vergadering van 13 juni 2024 - goedkeuring van de agenda - vaststellen 
van het mandaat van de vertegenwoordiger en de plaatsvervangend vertegenwoordiger.

5. Fluvius West- algemene vergadering van 19 juni 2024 - goedkeuring van de agenda en van het 
aanbod tot aankoop aandelen Publi-T - vaststelling van het mandaat van de 
vertegenwoordiger en de plaatsvervangend vertegenwoordiger.

6. Gaselwest - algemene vergadering van 20 juni 2024 - goedkeuring van de agenda, de partiële 
splitsing en de oprichting van een onthaalstructuur voor belangen in Publi-T en Publigas - 
vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordiger en de plaatsvervangend 
vertegenwoordiger.

7. Burensportdienst MIVOS - goedkeuring van het jaarverslag en het financieel verslag 2023 en 
evaluatie van de werking.

8. Samenwerkingsovereenkomst Brownfieldconvenant betreffende de site van ‘De Melkerie’ 
(Klerkenstraat 79 en 94)  - goedkeuring.

10. Agendapunt, toegevoegd door voorzitter Kelly Es : DVV Westhoek - EFRO-project "Next Gen 
Lokale Besturen" - samenwerkingsovereenkomst - goedkeuring.

BESPREEKPUNTEN

11. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Filip Vanhevel : De gemeente stelde een advocaat aan 
om de groep ION in gebreke te stellen bij de oplevering van de VTC. Graag hadden wij een 
overzicht gekregen van de door de gemeente gemaakte kosten (herstellingen, interventies, …) 
sinds de oplevering van de VTC. Welke problemen werden er gemeld bij de voorlopige 
oplevering (wanneer was die,) en welke problemen waren nog niet opgelost bij de definitieve 
oplevering?

12. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Filip Vanhevel : Er was onlangs een betaling (€2500) 
aan een architect voor het gebouw van de TD in de Melanedreef. Het was toch de bedoeling 
om de TD te centraliseren op 1 plaats (daarom werd de garage Hindryckx in Klerken destijds 
aangekocht). Wat is de gemeente nu van plan met het gebouw in de Melanedreef?

13. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Filip Vanhevel : Het waterverbruik in het Dorpshuis ligt 
8X hoger dan in andere ontmoetingscentra. Wat is hiervan de oorzaak?



14. Agendapunt, toegevoegd door raadslid Filip Vanhevel : Sinds 1 januari 2024 moeten alle 
openbare gebouwen beschikken over een EPC-certificaat (EPC voor niet-residentiële 
gebouwen). Het EPC-certificaat in het Dorpshuis bijvoorbeeld is geldig tot 2018. Wat werd er 
sindsdien gedaan met de aanbevelingen in dit EPC-certificaat?  niet-residentiële gebouwen 
van de gemeente beschikken al over een EPC NR?

9. Varia.


